



To whom it may concern

**AUTHORIZATION FOR SALE**

Chiaravalle, November 12, 2018

We, JM Enterprise S.r.l. with legal office located at Via Gramsci, 84 60033 Chiaravalle (AN) ITALY trusts to the company ООО "TenderSfera", based in 344004, Russian Federation, Rostov-on-Don, 65/12 Madoyana St., of. 3A to sell and promote our products and the related spare parts in Russian Federation, Ukraine, Belarus, Uzbekistan, Armenia, Kyrgyzstan, Turkmenistan, Khazakstan.

ООО "TenderSfera" is an exclusive representative of JM Enterprise S.r.l. in Russia, having all the entrusted rights for the period of 12 month from today up to November 12, 2019.

С уважением,

Коммерческий директор

По месту требования

**ПИСЬМО О ПРЕДСТАВЛЕНИИ ИНТЕРЕСОВ**

Кьяравалле, 12 ноября 2018 г.

Компания JM Enterprise S.r.l., главный офис которой расположен по адресу Via Gramsci, 84 60033 Chiaravalle (AN), Италия доверяет компании ООО «ТендерСфера», расположенной по адресу: Россия, 344004, г. Ростов-на-Дону, ул. Мадояна, д. 65/12, оф. 3А продавать и продвигать свою продукцию и соответствующие запасные части на территории Российской Федерации, в Украине, Белоруссии, Узбекистане, Армении, Киргизстане, Туркменистане, Казахстане.

ООО «ТендерСфера» является эксклюзивным представителем JM Enterprise S.r.l. в России, обладающим всеми доверенными правами сроком на 12 месяцев с настоящего дня и до 12 ноября 2019 г.

Марко Маркони

**JM ENTERPRISE S.R.L.**

Via Gramsci n. 84  
60033 CHIARAVALLE (AN)

JM ENTERPRISE S.r.l.

HEAD OFFICE: VIA GRAMSCI 84 – 60033 CHIARAVALLE (AN) – ITALY  
OPERATIONAL HEADQUARTERS: VIA PAPA LEONE XIII – 60035 JESI (AN) – ITALY P. IVA/C.F.: 02769020427  
TEL: +39 0731 380283 [info@jmenterprise.it](mailto:info@jmenterprise.it)